
 

Årsmelding 
kunstløp               

2022
Styrets sammensetning har i 2022 vært slik:

Ragnhild Synstad, leder                                                                                                                                         
Morten Eriksen, nestleder                                           
Anstein Gregersen, styremedlem     
Audhild Lønning, styremedlem                                                                     
Kristina Eriksen, løperrepresentant                                                                                                                    
(alle valgt for 1 år)

Økonomi:                           
Dagligansvar/ ansvar for treningsavgifter: Ragnhild Synstad

Kassereroppgaver/ lønn: Kari Hoel, Hamar Regnskap & Økonomi AS 

Status for 2022: 

 Korona-situasjonen la i begynnelsen av året en demper på noe av aktiviteten vår.  
Gleder oss over at to vanskelige år er tilbakelagt! 

 Lagt opp til høy treningsaktivitet — tilbud om 5 dager for de mest aktive løperne, 
differensiert og inndelt i nivåtilpassede grupper. Barmarkstrening gjennom hele året. 

 Trenere er Robert Grzegorczyk, i hans 11. sesong hos oss, samt Toril Jacobsen, i sin 2. 
sesong. Vi ser gode resultater av denne forsterkningen.   
Ellers har vi dyktige trenerassistenter blant våre eldste løpere (i ungdomsskole- og 
vgs.-alder). 



 Gjennomført møter med HOAs direktør og andre aktører, både om isfordeling og om 
strømkrisen og mulig avkorting av sesongen. Vi har fått innarbeidet hos isfordeler at 
vi skal ha 3 økter med is pr. uke i «Hamar vest-sesongen» + morgentrening. Det 
fungerer stort sett etter intensjonen, men mye helge-trening og ugunstige tidspunkt. 

 Aktive utøvere pr. 31/12-22:                                            
42 medlemmer som fordeler seg på konkurranseløpere, løpere som ikke konkurrerer, 
voksenløpere og aspiranter.
20 deltakere på skøyteskolen.                                                                                                                             
I tillegg kommer styremedlemmer og funksjonærer.

 HIL kunstløp har 1 aktiv dommer (Martha Mellum-Robertson) og 1 medlem av NSFs 
Lovutvalg (Vibeke Morken). Leder av gruppen er også for sesongen 22-23 konstituert 
leder av Hedmark skøytekrets (HSK).                                             

 Skøyteskole og Kunstløp-kurs i Vikingskipet vår + høst. Bra aldersspredning fra ca. 6-7 
år og oppover. Også noen ungdommer og voksenløpere. P.g.a. støtte fra 
Gjensidigestiftelsen halverte vi prisen, som et lavterskeltilbud.                                                                     

 8 ukrainske flyktninger (barn/ unge) deltok på høstens skøyteskole. Støtteordninger 
fra Sparebankfondet. 

 Deltakelse på sommerleir i Lysekil (Sverige). Flere nye som deltok for første gang.               
Vi deltok med 2 trenere.    

 Sofie Nedrum Jacobsen fra HIL ble tatt ut til NM i klassen for Junior A. Plassering: 14. 
plass.  

 Innlandsmesterskapet arrangert i regi av SIL på Hamar. Fornøyde med å omsider ha 
RM igjen, men ikke fornøyd med at dette dømmes digitalt. Gikk lang tid før 
resultatene kom. 

 Stevnedeltakelse som planlagt, dog noen restriksjoner/ forsinkelser i beg. av året.
 Arrangerte ingen stevner i 2022 (NC/ stevne høsten i 21-22-sesongen og våren i 22-

23-sesongen.  
• Juleshow med «Askepott»-tema planlagt 1 lørdag i desember («Jul i Hjertet»). Avlyst 

pga. kulde.    
• Arrangerte sensommer-camp, høstferie-leir og Romjulsleir-trening.  
• Kunstløpgruppa hadde skoleåret 2021/2022 og 2022/2023 2 elever ved Wang Ung 

Hamar. 

For                                                    
Hamar IL, kunstløpgruppen

Ragnhild Synstad                                                                                                                                                   


